
   

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 

www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

 

Idrottsnämnden Protokollsutdrag fört vid 
sammanträde 2023-02-21, § 5  

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 21 februari kl. 17:30 – 17:48 

 Plats Hantverkargatan 3, Kristallen 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 27 februari 2023 

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

Karin Ernlund (C), vice ordförande 

 Stian Armstad (S) 

Petra Larsson (S) 

Hassan Jama (V)  

Ann Karlsson (V) 

Marie-Helena Fjällås (MP) 

Anna Cederschiöld Stuart (M) 

Mikael Sundin (M) 

Leif Söderström (SD) 

Hanna Wistrand (L)  

 

Ersättare:  

Lotten Hammar (S) 

Niki Konomi (S) 

Lisa Carlbom (MP) 

Christoffer Hökmark (M) 

Peter Strandberg (M) 

Christoffer Heimbrand (L) 

Mikael Peterson (C) 

 
 

 

 

 

 

Tjänstepersoner: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 

Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Susanne Olsson, 

personalföreträdare för Kommunal Linda Runcrantz, 

nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

 
§ 5 
Upphandling avseende drift av friluftsområden för 
idrottsförvaltningen 
Dnr 2.3.3/2022/3031 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att upphandla 
drift av friluftsområden i enlighet med förvaltningens 
tjänsteutlåtande. 

 
2. Idrottsdirektören får i uppdrag att fatta tilldelningsbeslut 

samt teckna kontrakt. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 24 januari 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Övrigt 
Vice ordföranden Karin Ernlund (C) frågade hur det kan 
säkerställas att upphandlingen resulterar i att driften i framtiden 
blir minst lika bra som den är idag. 
 
Förvaltningschef Marina Högland svarar att upphandlingen 
kommer att vara kravställd och förvaltningen kommer ställa 
samma krav som tidigare.  
 
Hanna Wistrand (L) påpekar vikten av kvalitén på upphandlingen 
samt att kvalitetsindikatorn på denna upphandling är väldigt hög. 
   
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 


	zhLogo1
	lf_1Dokumentnamn
	zRefHead1
	zDokInfogaExtraPos
	DocType
	SmtrNr
	SmtrDate
	Start
	nyrad

